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Verslag van de GMR-vergadering CBO Noardwest Fryslân 
op 23 januari 2018 in CBS It Anker te Dronryp 

 
Aanwezig:  
GMR  
Personeelsgeleding:    Oudergeleding:     
Tim Zasburg (secretaris)    Sijtze Sijens (voorzitter) 
Matzen Rinsma     Klara Bos 
Rixt Brijder     Jurjen Bruinsma (vanaf halverwege punt 3) 
Johannes van der Bij    Gerlinde van der Meij  
Sylvia Stoelinga    Selma Mollema      
CvB: 
Willem Reitsma (t/m punt 3) 
Pyt Sybesma (t/m punt 3) 
Notulist: 
Nieske Coster  
Afwezig:    
Tietsje Werkhoven     Nienke Vogel     
Nanda Smid      Jan Stok 
         
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ----------- 
1. Opening 

De voorzitter, Sijtze Sijens, heet iedereen van harte welkom op deze eerste vergadering van het 
nieuwe jaar. Gerlinde van der Meij opent vervolgens de vergadering met het laten zien en horen 
van het lied “Seis oere thús” van Nynke Laverman. 
 

2. Mededelingen  
Afwezig zijn vanavond Tietsje Werkhoven, Nanda Smid, Jan Stok en Nienke Vogel. 
 

3. College van Bestuur: 
3.1 Per 1 januari jl. zijn de vijf scholen van CBO G2 formeel overgegaan naar CBO NWF. De 

bonden waren in een vroeg stadium reeds over de invlechting ingelicht. In december jl. gaven 
zij aan dat er over de invlechting nog DGO gevoerd moest worden. Op 15 december jl. is 
Willem, samen met de alg. directeur van CBO Leeuwarden en een juriste van CBO G2 hiervoor 
naar Steenwijk geweest. De bonden hebben het personeel dat lid is van een bond uitgenodigd 
voor een bijeenkomst morgenmiddag in Stiens. Zij leggen hier de officiële verklaring met een 
positief advies voor aan de leden. Het is een formaliteit die nodig is. Pyt en Willem, beide lid 
van een bond, zullen bij de bijeenkomst aanwezig zijn. 

3.2 6.1.1 Functiehuis 
Het Functiehuis is een verplichting vanuit de CAO. Hierin staan de functies die nu aanwezig zijn 
binnen de vereniging. Het stuk moet ieder jaar worden geüpdatet, waarbij, zo nodig, nieuwe 
functies worden toegevoegd. Als er een functie wordt gemaakt die er nu nog niet is, is men 
verplicht de functie te waarderen. Dit gebeurt volgens FUWA PO. 
Vragen/opmerkingen: 
Pag. 6, II. Schoolniveau, Directie: Bij directeur DB wordt “(meerscholig)” verwijderd. Directeur 
DA is voor de startende directeur. Een ervaren directeur of een directeur op meerdere scholen 
is Directeur DB. 
Een onderwijsassistent I heeft MBO 3 gedaan, een onderwijsassistent II MBO 4. 
Pag. 7, 3.5: De functiewaardering wordt extern gedaan. Functies die geen normfuncties zijn, 
moeten worden gewaardeerd. 
Bijlage 2.15: Hier wordt gesproken van een “meerscholendirecteur”. Pyt kijkt hier nog naar. 
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3.3 6.1.2 Evaluatie en Beoordelen 
Dit beleidsstuk is op 14 december jl. in het DO behandeld. 
Het belangrijkste punt hierin is de gesprekkencyclus. In een periode van drie jaar moeten er in 
ieder geval twee functioneringsgesprekken worden gehouden en 1 beoordelingsgesprek. 
Voor de directeuren is er geen formulier. Dit komt omdat het bestuur met hen 
managementafspraken maakt.  
Het OOP (Onderwijs Ondersteunend Personeel) wordt bevraagd op grond van hun 
functiebeschrijving. 
Er komt nog een apart beleidsstuk voor de startende leerkracht. Hierin wordt o.a. beschreven 
wat men doet aan begeleiding van startende leerkrachten, wie dat doet en hoe dit vorm wordt 
gegeven. Per augustus 2017 zijn er 15 startende leerkrachten binnen de vereniging begonnen. 
Deze moeten zo goed mogelijk worden begeleid en hiervoor moeten faciliteiten worden 
verleend. 
Vragen/opmerkingen: 
Pag. 6, kernkwaliteit drie, eerste bullet: Hier wordt tussen “helder” en “op” het woordje “zicht” 
toegevoegd. Ook worden hier samenwerkingsscholen toegevoegd. 
Bij de term “IKC” is het niet herkenbaar dat het een school betreft onder een Christelijke 
organisatie. De toevoeging “Christelijk” bij de IKC’s in Harlingen is een punt van aandacht voor 
het CvB. Dit wordt nog besproken met de directeuren. 

 Met alle nieuwe personeelsleden worden gesprekken gevoerd. In deze gesprekken komt de 
identiteit altijd aan de orde. 

 Pag. 10, 4.1.2: Incidentele gesprekken: Deze kunnen worden gevoerd, maar hoeven niet. De 
school kan zelf afspreken dit wel of niet te doen.  

 Als dit document wordt vastgesteld, gaat het per augustus 2018 in. Het personeelsgedeelte van 
de GMR heeft, net als bij het functiehuis, instemmingsrecht. 

3.4 Vakantierooster 2018-2019 
Het vakantierooster is gebaseerd op 1000 lesuren. De scholen proberen qua vakanties zo veel 
mogelijk aan te sluiten bij het voortgezet onderwijs. 
In dit rooster is uitgegaan van twee weken meivakantie, in dat geval kan de vrijdag voor de 
zomervakantie niet vrijaf worden gegeven.  
Of de leerkrachten bij twee weken meivakantie ook twee weken vrij zijn is nog niet duidelijk. 
Het CvB gaat hier nog mee bezig. 
Voor 14 februari is weer een stakingsdag aangekondigd. Hierover komt binnenkort een advies 
van de PO-raad. Het CvB komt hier nog op terug. 

3.5 Cursus GMR – MR-en 
Op de cursus van GMR en MR-en waren meer dan 30 personen aanwezig. Er wordt door de 
GMR nog een verslag gemaakt van deze avond. 
Op deze avond vroeg één van de MR-leden zich af of de schooldirecteuren wel kennis hebben 
van hoe de inspraak op de scholen is geregeld. De GMR stelt voor dat het CvB de directeuren 
een cursus Medezeggenschap aanbiedt. Dit is een aandachtspunt voor het CvB. Zij vindt dat 
men op de scholen transparant moet zijn en dat de MR-en goed moeten worden gevoed. 
 

4. Verslag GMR 13 december 2017  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
  

5. Overige bespreekpunten  
5.1 De PGMR stemt in met 6.1.1 Functiehuis. 
5.2 De PGMR stemt in met 6.1.2 Evaluatie en Beoordelen. 
5.3 De GMR stemt in met het Vakantierooster 2018-2019. 
5.4 Rooster van aftreden: 

Dit jaar zijn aftredend: 

 Sijtze Sijens 

 Selma Mollema 

 Tim Zasburg 
Omdat Selma per augustus a.s. geen kinderen meer op school heeft, stopt zij als lid van de 
GMR. Sijtze en Tim geven aan nog een periode door te willen gaan. Een punt van aandacht is 
of en wanneer het voorzitterschap en het secretariaat worden overgedragen. 
Besloten wordt om in ieder geval nog één jaar door te gaan met 14 GMR-leden. Volgend jaar 
zal dit opnieuw worden bekeken. 
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Voor Selma moet een nieuw GMR-lid worden gezocht. Tim en Sijtze melden de vacature in de 
GMR bij de directeuren van alle scholen. Daarbij wordt vermeld welke scholen op dit moment 
niet in de GMR vertegenwoordigd zijn. Meldt niemand zich aan, dan gaat de GMR zelf op 
zoek. 
In het rooster van aftreden moet worden aangepast dat Rixt de periode van Tiemen Hoitinga 
afmaakt (2019) en Nienke de periode van Jantine Westerveld (2020). Jan Stok en Sylvia 
Stoelinga moeten nog aan het rooster worden toegevoegd. 

5.5 In november a.s. wordt er weer een basiscursus medezeggenschap georganiseerd. 
5.6 Tim mailt het Jaarverslag GMR 2017 naar Nieske, die het doorstuurt naar de GMR-leden. 

 
6. Rondvraag 

Selma en Klara zijn op 7 maart a.s. afwezig. 
 

7. Sluiting 
Gerlinde laat als afsluiting van de vergadering het lied “Welkom” van Stef Bos zien. 

 
De volgende GMR-vergadering is op 7 maart 2018 in Sexbierum. 
De GMR-vergadering van 24 april 2018 wordt gehouden in Bitgummole. 
 
 
Actielijst: 

 Er wordt door de GMR nog een verslag gemaakt van de cursusavond. 

 Tim en Sijtze melden de vacature in de GMR bij de directeuren van alle scholen. Daarbij wordt 
vermeld welke scholen op dit moment niet in de GMR vertegenwoordigd zijn. 

 Aanpassen rooster van aftreden (zie punt 5.4). 

 Basiscursus (G)MR plannen voor november a.s. 

 Tim mailt het Jaarverslag GMR 2017 naar Nieske, die het doorstuurt naar de GMR-leden. 
 
 
 
 


